

第三十五课 听音乐

Episode Thirty- Five Listening to music

1. 兰兰：噢，对了，对了，有一首歌特别好听，叫....叫 Nobody，你听过吗？
2. 小明：Nobody？没听过。谁唱的？
3. 兰兰：你肯定听过，我把音乐放出来你就知道了。
4. 小明：噢，这首歌啊，听过听过。“I want nobody, nobody, but you.”最近这首特别流行。
5. 兰兰：是啊，我们女生都特别喜欢这首歌。
6. 小明：对了，兰兰你是谁的“粉丝”啊？
7. 兰兰：嗯，我最爱听“SHE”的歌。她们出了新专辑，咱们听听吧。你挑一首？
8. 小明：这么多新歌，我都不知道听哪首才好。
9. 兰兰：我看看，我最喜欢听这首。
10. 小明：哎呀，这也就你们女孩儿喜欢听，我可不喜欢。
11. 兰兰：哼，小明，无论你喜不喜欢，我都是她们的粉丝。
12. 小明：好好好，你做你的“铁杆粉丝”吧，我去打球喽。
13. 兰兰：哎，小明，你回来。好吧好吧，我不听了。你喜欢听谁的歌？
14. 小明：我觉得 Michael Jackson 的歌最好听。
15. 兰兰：Michael Jackson？他的歌好老啊。
16. 小明：哎呀，什么“老”，那叫“经典”。我最喜欢那首“Heal the world”
17. 兰兰：噢，我想起来了。上次联欢会，你表演的就是这首“Heal the world”吧。
18. 小明：没错。
19. 兰兰：Michael Jackson 还有什么好听的歌吗？
20. 小明：那可太多啦。“They don't really care about us”你听过吗？
21. 兰兰：我没听过。
22. 小明：这里就有，我放给你听。
23. 兰兰：好啊好啊。

Translation

1. Lan Lan: Oh, yeah, there's a really great song, called...called Nobody. Have you heard of it?
2. Xiao Ming: Nobody? No. Who sings it?
3. Lan Lan: You must have heard it before. You'll know once I play the music.
4. Xiao Ming: Oh, this song, sure I've heard it. "I want nobody, nobody, but you." Right now it's really popular.
5. Lan Lan: Yeah, all the girls really like this song.
6. Xiao Ming: Who are you a fan of, Lan Lan?

7. Lan Lan: Well, I love songs by S.H.E. They've come out with a new album. Let's listen to it. You pick a song?
8. Xiao Ming: So many new songs. I don't even know which one is best to listen to.
9. Lan Lan: Let me see. This is my favorite song.
10. Xiao Ming: Oh man, this is such a girls' song. I don't like it.
11. Lan Lan: Hmm, Xiao Ming, it doesn't matter if you like them or not. I'm still their loyal fan.
12. Xiao Ming: OK, go be your "loyal fan". I'm going to play ball.
13. Lan Lan: Hey, Xiao Ming, come back. Alright, I'll stop listening. Whose music do you like?
14. Xiao Ming: I think Michael Jackson's songs are the best.
15. Lan Lan: Michael Jackson? His songs are so old.
16. Xiao Ming: What, they're not "old", they're "classic". I love the song "Heal the world".
17. Lan Lan: Oh, I remember. Last time at the school concert, you performed "Heal the world", right?
18. Xiao Ming: That's right.
19. Lan Lan: Does Michael Jackson have other good songs?
20. Xiao Ming: There are too many. Have you heard "They don't really care about us. "?
21. Lan Lan: I haven't heard it.
22. Xiao Ming: I've got it here. Let me play it for you.
23. Lan Lan: Great.